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Zapytanie 

 

             W imieniu własnym i zainteresowanych mieszkańców zwracam się z zapytaniem dotyczącym opublikowanego 

na stronie UM Gliwice w dniu 18.10.2024r. artykułu na temat Rządowego Programu Uzupełniania Lokalnej i 

Regionalnej Infrastruktury Kolejowej Kolej Plus do 2029r.. W pierwotnym etapie projektu inwestycja zakładała 

budowę przystanku kolejowego przy ul. Bema w Gliwicach. Czy ta inwestycja została z jakiegoś powodu odrzucona, 

jeżeli tak to z jakiego? Czy być może planowana jest budowa przystanku w kolejnych programach po 2029r.? Wiem, 

że UM Gliwice nie jest bezpośrednio realizatorem zadania, ale jeżeli nie posiadają Państwo takich informacji proszę o 

pośrednictwo w celu ich uzyskania. Z góry dziękuję. 

 

  

 

Z poważaniem 

Marcin Kiełpiński                           

Radny Rady Miasta Gliwice            

 

 

 


